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Geachte leden van het college en de gemeenteraad,  

Ik ben Annemarie Dees, sinds 2 jaar directeur-bestuurder van SKH. 

Wat is er mooier dan een peuter die bijna 4 jaar is en die staat te trappelen om naar de basisschool 

te gaan! Een peuter die helemaal “uitgeleerd” is op de peuterspeelzaal, weet hoe hij kan 

samenspelen met andere kinderen, een prima woordenschat heeft opgebouwd, goed kan puzzelen 

en bouwen, de regels van de groep begrijpt en best even stil kan zitten in de kring. Deze peuter 

huppelt blakend van zelfvertrouwen de basisschool binnen. Daar doen we het als SKH voor!  

Zowel de gemeente als SKH hebben veel geïnvesteerd in de professionalisering en de kwaliteit van de 

peuteropvang in Haarlemmermeer. SKH is HKZ (ISO) gecertificeerd. We weten dat het verhaal gaat 

dat SKH als kernpartner een streepje voor heeft bij de gemeente. Het feit is dat ook SKH zelf 

jarenlang vanuit de commerciële kinderopvangactiviteiten geld gestoken heeft in 

deskundigheidsbevordering en vooral veel in de voorschoolse zorgstructuur van de peuterspeelzalen. 

Als organisatie zonder winstoogmerk was dit ook mogelijk. 

Gemeente en SKH hebben ook veel opgebouwd in de VVE, de Voor- en vroegschoolse educatie. De 

Onderwijsinspectie is zeer tevreden over hoe het in onze gemeente geregeld is en uitgevoerd wordt. 

Op 6 van de 13 beoordelingscriteria zijn we zelfs  een voorbeeld voor anderen, o.a. in de resultaten 

van VVE, het bereik, de toeleiding en de ouderbetrokkenheid. 

We hebben op 23 locaties hoogwaardige peuteropvang voor zo’n 1650 Haarlemmermeerse peuters 

per jaar. Er kan altijd opgeschaald kan worden naar VVE, omdat de basisvoorwaarden daarvoor op al 

de peuterspeelzalen aanwezig zijn. Een groot verschil met de Internationale schakelklassen, waar de 

kinderen naar toe gebracht worden. Bij ons volgt het aanbod de kinderen. Deze werkwijze gaan wij 

introduceren in groep 1 en 2 van het basisonderwijs middels inkoop van onze VVE expertise.  

Om zo’n 8% van de peuters maken wij ons zorgen. Zij dreigen niet huppelend naar de basisschool te 

gaan. Voor hen is, mede dankzij SKH, een dekkend zorgnetwerk opgebouwd, dat uitstekend 

functioneert. De peuterspeelzalen vormen daar in veel gevallen de fysieke basis infrastructuur voor. 

De verpleegkundige van het consultatiebureau, de orthopedagogisch medewerker van ‘t 

Kabouterhuis, de logopediste, de trajectbegeleider van MEE, allemaal komen ze op locatie, om daar 

bijvoorbeeld te observeren, ouder gesprekken te voeren, wat heel laagdrempelig is voor ouders, of 

om leidsters te ondersteunen. SKH heeft een eigen gemandateerde professional, die geheel volgens 

het Haarlemmermeers model de MDO’s (mulitidisciplinaire zorgoverleggen samen met ouders) 

organiseert en waar nodig direct verwijst naar jeugdhulp. 

Het gemiddelde kind bestaat niet en wij signaleren ook steeds vaker peuters met een 

ontwikkelingsvoorsprong, de zogenaamde pientere peuters. Hier hebben we ons grondig in verdiept 

en bieden deze kinderen de extra’s die zij nodig hebben om ook vol zelfvertrouwen naar de 

basisschool te gaan.  



Met die basisscholen werken we trouwens steeds intensiever samen, op steeds meer plaatsen  

richting Integrale Kindcentra of community school. De doorgaande leerlijn en een gedegen en 

professionele overdracht zijn inmiddels geaccepteerd. Hier heeft SKH een leidende rol in. 

U kent de uitspraak: it takes a village to raise a child. We doen het samen en alles wat we samen 

goed doen voor jonge kinderen betaalt zich dubbel en dwars uit. Negeren we onder het mom van 

marktwerking bepaalde problematiek, dan komt dat als een boemerang terug in het primair of 

voortgezet onderwijs. En gaat dan met veel hogere kosten gepaard.  

Onze zorg is dat de huidige peuteropvang als kwalitatief ijzersterke pijler in het sociaal domein 

versnipperd raakt en daarmee zijn kracht verliest. We begrijpen dat de wetgeving verandert en u niet 

anders kunt dan na 2017 de markt open stellen.  

Als voormalig lid van de WMO-raad en participatieraad heb ik echter veel trajecten in inkoop of 

aanbesteding langs zien komen, die in eerste instantie dramatisch voor de cliënten uitpakten.  

We doen dan ook een beroep op uw verantwoordelijkheid voor onze jonge kwetsbare mede burgers. 

Houd hen aub uit handen van prijsvechters, of organisaties zonder enige connecties binnen 

Haarlemmermeer, wiens prioriteit niet ligt bij de jonge burgers van deze gemeente. Voor SKH is dat 

nl. wel het geval.  

 

 


